BT26产品说明书

一、产品主要功能

- 1. 蓝牙版本5.0、支持蓝牙诵话、蓝牙音乐传输、来电报号
- 2. 支持TF卡/U盘播放兼读卡器功能、支持MP3/WMA格式音乐
- 3. OC3.0快速充电可以为外扩便携式设备功能、适合所有手机、平板等电子产品充电
- 4.1.44寸TFT真彩屏、显示频率、播放模式、EO音效模式、读取数据,音乐名称及显示电压
- 5. 支持一键菜单设置语言、播放模式、音效模式
- 6. 支持断电记忆和文件夹播放功能
- 7. AUX输入输出功能
- 8. 一键开关机、暂停、接听、上下键功能
- 9. FM发射频率87.5-108.0MH7



二、蓝牙连接

- 将产品插入汽车内点烟器孔中、通电后屏幕会显示灯光并显示电压,语音提示开机、等待蓝牙连接后。请将手机中的蓝牙功能打开并搜索型号(BT26)搜索到BT26后自动连接,连接成功后就可以使用蓝牙通话或播放手里的音乐。
- 蓝牙连接状态下、打开汽车音响进入FM收音状态、将本机和收音机的频率调至相同后(比 如机器是88.0,请将收音机的频率也调至88.0)、打开手机中的音乐就可以自动传输到汽车音响中播放了。如有来电会自动切换至来电状态并有语音提示来电号码、按▶Ⅱ/】接听、通话结束后会自动切换到音乐状态。
- 第一次配对成功后、下次使用时手机和产品接近时会自动连接、不需要再重新连接。

三. 播放音乐&切换蓝牙音乐模式

- 打开汽车音响、将音量调至合适的数值、再将FM发射频点调至和车载播放器屏幕上的频点一样 (比如播放器发射频点是88.0、汽车上的接收频点也是88.0) 将产品插入汽车点烟器孔内、使用 下载好MP3或WMA格式音乐的TF卡或U盘插入相对应的位置、播放器检测到里面的音乐后将自 动播放。
- ◆ 左右旋转 ▶II/3 可调上下曲音乐,屏幕显示音乐名称。在播放音乐的状态下按 ▶II/3 音乐会暂停,再按一下可解除暂停。
- 藍牙连接后,将手机中音乐APP打开播放,左右旋转 ▶II/】可调上下曲音乐,按一下音乐暂停,再按一下可解除暂停。

四、菜单设置

- 产品通电后、插入下载好音乐的TF卡或U盘、按
 进入菜单设置《EQ音效模式、语言模式、循环模式、》选择需要的模式后按CH+或CH-确认进入下一项设置、选择需要的模式后请按
 确认OK.
- 按 ➡ 进入菜单 设置EQ音效模式 《流行、古典、柔和、爵士、自然、摇滚、重低音》按 CH+或 CH-洗择需要的模式请按 ➡ 确认OK。
- 语言模式设置《中文、繁体中文、英文、日语、韩语、泰语、法语、西班牙、德语、意大利语、丹麦、葡萄牙、俄语、荷兰、瑞典、匈牙利、阿拉伯》按 CH+或 CH- 洗择需要的语言后再按 ●● 确认OK.
- 进入菜单后选择循环模式设置《全部循环、单曲循环、随机播放、》按 CH+或 CH- 选择好需要的播放模式请按● 确认OK

五、FM及AUX 功能操作说明

- FM功能:按 CH+或 CH-可设置FM频率(从87.5-108.0MHz 之间设置)长按 CH+或 CH-可快速调整频率。
- AUX音频输出输入功能:将产品主机插入汽车点烟孔内,使用随机配备的一条3.5对3.5的音频线、 一头插入主机的AUX口内,另一头插入手机或其它设备中的AUX口内,两个产品连接后,就可 以通过FM将设备中的音乐转换到汽车上的音响里播放了。
- 断电记忆功能:每次断电后会记忆正在播放的内容、下次使用时会从断掉的那首音乐开始播放、但当您移除或更换储存设备和系统检测到错误的情况下,产品将自动恢复到出厂默认设置。
- 长按3秒 () 可以开关机, 左右旋转 () 可调音量大小。

六、技术参数

蓝牙版本	5.0+ EDR
蓝牙声音处理	A2DP
蓝牙话筒有效距离	0.5-2M
蓝牙传输距离	10 M
显示屏	1.44 TFT彩屏
TF & U盘	128 GB
音乐格式	MP3/WMA
FM发射频率	87.5-108.0MHz
工作电压	12-24V
工作温度	0-40°C
失真度	<0.1
信噪比	>60db
AUX	输出输入
USB充电	QC3.0 快充
产品尺寸(单机)/重量	10x9.5x5cm/73G
包装尺寸(全套)/重量	12.8x11x6.4cm/128G
配件包装、	主机、说明书、AUX线
颜色	黑色
	成湖你使用太小司立具 使用过程由加有问题法胜多当地经济产品发现

感谢您使用本公司产品,使用过程中如有问题请联系当地经销商或客服

BT26 Product description

Main function of product

- BT V 5. 0, support hands-free call, BT music transmission, caller number
- Support TF Card / U disc player and card reader function, support MP3/WMA format music
- QC 3.0 quick charging can be used to charge external portable devices, suitable for all mobile
 phones, tablets and other electronic products
- 1.44-inch TFT true color screen, display frequency, playing mode, EQ sound mode, reading data, music name and display voltage
- Support one key menu setting language, playback mode, and sound mode
- Support power failure memory and folder playback
- AUX input and output function, open display voltage
- One-key switch machine, pause, answer, up and down key function
- FM emission frequency 87.5-108.0MHZ



BT connection

- Insert the product into the cigarette lighter hole in the car. After the power is turned on, the screen will display the light and display the voltage. After the voice prompts the user to boot and wait for the BT connection. Please turn on the BT function in your phone and search for the model number (BT 26), search automatically after connecting to BT26, and after the connection is successful, you can use BT to talk or play the music in your hand.
- In the BT connection state, turn on the car stereo to enter the FM radio status, adjust the frequency of the unit and the radio to the same (for example, the machine is 88.0, please adjust the frequency of the radio to 88.0), and open the music in the mobile phone. Automatic transmission to the car audio player. If there is an incoming call, it will automatically switch to the incoming call status and there will be a voice prompt for the incoming call number, press ▶ II / 3 to answer or reject the call, and it will automatically switch to the music state after the call ends.
- After the first pairing is successful, the next time the mobile phone and the product are used, they will be automatically connected and do not need to be reconnected.

Play Music & Switch BT Music Mode

- Turn on the car audio, adjust the volume to an appropriate value, and then adjust the FM transmission frequency to be the same as the frequency on the car player screen (for example, the player transmission frequency is 88.0, and the car reception frequency is 88.0). Insert the product into the car cigarette lighter hole, use the TF card or U disk with downloaded MP3 or WMA format music to the corresponding position, and the player will automatically play the music after detecting it.
- Rotate left and right ►II/1 Adjustable up and down music, the screen displays the music name.
 In the state of playing music Press ►II/1 music to pause, and then click again to cancel the pause.
- After BT connection, the music APP in the phone will be opened and played. Rotate left and right
 II/1 Adjustable up and down music, click music pause, click again to cancel the pause.

Menu Settings

- Insert the TF card or U disk for downloading good music after the product is powered on. Press Enter the menu and set 《EQ Sound Mode, Language Mode, Loop Mode》 and select the desired mode Choose the pattern you want Press CH+ or CH+ Confirm to proceed to the next option. Please select the mode you want Press COnfirm OK.
- Press Go to the menu and set EQ sound mode (Pop, classical, soft, jazz, natural, rock, bass) Press H + or H Click to select the mode you want Press Confirm OK.
- Language mode Settings (Chinese, Traditional Chinese, English, Japanese, Korean, Thai, French, Spanish, German, Italian, Denmark, Portugal, Russian, Netherlands, Sweden, Hungary, Arabic)
 Press CH+ or CH- Select the language you want and press — Confirm Ot.
- After entering the menu, select loop mode to set 《All loops, single loops, random play》
 Press CH+ or CH- Select the language you want and press Confirm OK.

Operation instructions of FM and AUX functions

- FM function: Press CH+ or CH- to set the FM frequency (set from 87.5-108.0MHz) Long press CH+ or CH- quickly adjust the frequency.
- AUX audio output and input function: Insert the product host into the cigarette lighter hole, use
 a 3.5-inch audio cable that is randomly equipped, insert one end into the AUX port of the host,
 and insert the other end into a mobile phone or other device, and connect the two products.
 After that, it can be switched to the sound on the car through FM.
- Power-off memory function: The content being played back will be memorized every time the
 power is turned off. The next time you use it, it will start playing from the broken music, but when
 you remove or replace the storage device and the system detects an error The product will
 automatically return to the factory default settings.
- Press and hold for 3 seconds (1) to turn the machine on and off. Rotate left or right (1) Adjustable volume

Technical Parameters

BT version	5.0+ EDR
BT sound processiong	A2DP
BT microphone effective distance	0.5-2M
BT transmission distance	10M
Display screen	1.44 TFT color screen
TF & USB	128 GB
Music format	MP3 / WMA
FM emission frequency	87.5-108.1MHz
Output voltage	12-24V
Working temperature	0-40°C
Distortion degree	<0.1
Signal to noise ratio	>60db
AUX	Output / input
USB Charging	QC3.0+5V
Product size (single machine) / weight	10x9.5x5cm/73G
Package size (full set) / Weight	12.8x11x6.4cm/128G
Accessories	Packaging, host, manual, AUX line
Colour	Black color

Thank you for using our products. Please contact your local distributor or customer service if you have any questions